
 
JAPAN セールス インセンティブ トリップ 2021: DUBAI

資格達成期間
（米国東部時間） 2020年9月1日（火）ー 2021年1月31日（日）

達成条件～3つの方法で獲得できます

トラベルポイントで獲得**
＜対象＞

すべてのランク

1 旅行招待券（1名様分）の獲得者は、別の旅行招待券（1名様分）の獲得者と同室となります。二人部屋の獲得者は同室する方を選択できます（必ずディストリビューターである必要があ
ります）。ただし、ご希望に沿うよう努めますが、こちらは保証されるものではありません。
2 旅行獲得者は、ご自身で航空券（往復）の手配をしてください。獲得航空券代金の払い戻し（購入された航空運賃額を超えない）は、JofficeTMのメンバー専用>ファイルアップロードへ
領収書をアップロードした後、旅行終了30日後に行われます。
3 旅行招待券（2名様分）の獲得者はアクティブアカウントのパートナーでない場合、別のメンバーを同伴することはできません。
*本プロモーションは、日本のメンバーのみ対象です。プロモーションに参加するには、アカウントに問題のないアクティブな会員のみとなります。すべてのチケットは譲渡および返金はでき
ません。客室はすべて二人部屋が基準です。獲得者はパスポート（有効期限が旅行最終日まで最低6ヶ月）、そして必要に応じてビザを取得する責任があります。ご希望があれば、獲得した
レベルより下の賞を選択することができます。
**記載されている最小限のトラベルポイントが必要です。
***サイクルは、月の最初の日に前月分が計算されます。
****最高達成†ディレクターランクは連続している必要はありません。
†最高達成ランクは、メンバーに支払われた最高ランクとして定義されます。
©2020 Jeunesse Global Holdings, LLC. 無断複写･転載を禁じます。

サイクルで獲得***
＜対象＞

サファイア エリート
までのメンバー

ディレクターランクで獲得
＜対象＞

ルビー ディレクター以上のメンバー

プロモーションを通じてポイントを累積することで以下のいずれかを獲得できます。

• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 

400-474 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）1

475-524 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$250 USD）2

525-599 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）
600-799 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$1,000 USD）
800-974 トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）3

975-1,024 トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）
1,025-1,124 トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$1,000 USD）
1,125+ トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$2,000 USD）

• 200-299 サイクル & 125 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$250 USD）2

• 300-399 サイクル & 125 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）
• 400-499 サイクル & 125 トラベルポイント: 旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$1,000 USD）

• 600-699 サイクル & 125 トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）
• 700-849 サイクル & 125 トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$1,000 USD）
• 850+ サイクル & 125 トラベルポイント: 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$2,000 USD）

• 500-599 サイクル & 125 トラベルポイント:  旅行招待券（2名様分）

*

• 

• 

 

 

最高達成†ディレクターランクを2カ月間維持**** & 100 トラベルポイント
旅行招待券（1名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）

現在のランクからルビーに昇格して1カ月間維持 & 100 トラベルポイント
旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）

最高達成†ディレクターランクから次のランクに昇格して1カ月間維持 & 100 トラベルポイント
 旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$500 USD）

最高達成†ディレクターランクを5カ月間維持 & 100 トラベルポイント
旅行招待券（2名様分）+航空券バウチャー（$1,000 USD）

• 

• 



累积旅游积分**
所有级别

总裁考核资格
红宝石总裁和以上级别

消费积分计划资格***
星光蓝宝石经销商及以下

• 产生200-299碰局并累积125旅游积分：  一人全程旅游，加上$250美元机票礼券2

• 产生300-399局并累积125旅游积分：  一人全程旅游，加上$500美元机票礼券
• 产生400-499局并累积125旅游积分：  一人全程旅游，加上$1,000美元机票礼券
• 产生500-599局并累积125旅游积分： 两人全程旅游
• 产生600-699局并累积125旅游积分：  两人全程旅游，加上$500美元机票礼券
• 产生700-849局并累积125旅游积分：  两人全程旅游，加上$1,000美元机票礼券
• 产生850+局并累积125旅游积分：  两人全程旅游，加上$2,000美元机票礼券

• 维持两个月最高†总裁级别****并累积至少100旅游积分：
一人全程旅游，加上$500美元机票礼券

• 于任何一个月晋升至合格红宝石总裁资格并累积至少100旅游积分：
两人全程旅游，加上$500美元机票礼券

• 任何一个月从您的最高†总裁级别晋升至下一个级别并累积至少100旅游积分：
两人全程旅游，加上$500美元机票礼券

• 维持五个月您达到过的最高†总裁级别并累积至少100旅游积分：
两人全程旅游，加上$1,000美元机票礼券

• 400-474点旅游积分： 一人全程旅游1

• 475-524点旅游积分： 一人全程旅游，加上$250美元机票礼券2

• 525-599点旅游积分： 一人全程旅游，加上$500美元机票礼券
• 600-799点旅游积分： 一人全程旅游，加上$1,000美元机票礼券
• 800-974点旅游积分： 两人全程旅游3

• 975-1,024点旅游积分： 两人全程旅游，加上$500美元机票礼券
• 1,025-1,124点旅游积分： 两人全程旅游，加上$1,000美元机票礼券
• 1,125+点旅游积分： 两人全程旅游，加上$2,000美元机票礼券

透过促销累积旅游点数并赢取以下之一：

日本业务奖励之旅2021: 杜拜

1 一人全程旅游赢家将会与另一位一人全程旅游赢家配搭在一起。取得双人资格的旅游赢家将有机会选择他们心仪的同住者。我们将会尝试满足经销商所申请的同住要求，但不给予保证。
2 旅游赢家将自行订购他们自己的往返机票。机票报销将根据所购买的机票收据为基准，但偿还数额不超过所赚取的机票礼券数额，当经销商将他们的收据‘上载’到他们的Joffice™后，报
销将会在旅游结束后的30天支付给经销商。
3 如果您赢取“两人全程旅游”， 你不可携带活跃户口中的联名申请人以外之人。
*此促销只适用于日本会员。经销商必须是活跃和在公司维持优良信誉以参与此促销。所有票券不可转让或退款。所有房间以双人房为基准。旅游赢家必须持有有效护照，其有效期至少为旅
行结束日期后的六个月，并在必要时提供进入该国的签证。获取大奖的赢家有权利选择较低的奖励。
** 必须拥有最低所述旅游积分。
***消费积分局数是以上个月的第一天为计算标准。
****您的最高†总裁级别不需连续。
†您的最高级别的定义是您曾所达到的最高级别。
©2020婕斯全球控股有限公司保留所有权利。

3种合格方法*

资格认证期间
（美東時間） 2020年9月1日（星期二）ー 2021年1月31日（星期日）



3 WAYS to QUALIFY*

ACCUMULATE
TRAVEL POINTS**

ALL RANKS

DIRECTOR
QUALIFICATION
RANKS RUBY DIRECTOR & ABOVE

• 400-474 Travel Points: Full trip for one person
• 475-524 Travel Points: Full trip for one person, PLUS $250 USD airfare voucher
• 525-599 Travel Points: Full trip for one person, PLUS $500 USD airfare voucher
• 600-799 Travel Points: Full trip for one person, PLUS $1,000 USD airfare voucher
• 800-974 Travel Points: Full trip for two people
• 975-1,024 Travel Points: Full trip for two people, PLUS $500 USD airfare voucher
• 1,025-1,124 Travel Points: Full trip for two people, PLUS $1,000 USD airfare voucher
• 1,125+ Travel Points: Full trip for two people, PLUS $2,000 USD airfare voucher

CYCLE
QUALIFICATION***

RANKS SAPPHIRE ELITE EXECUTIVE
& BELOW

• Generate 200-299 cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for one 
person, PLUS $250 USD airfare voucher

• Generate 300-399 cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for one 
person, PLUS $500 USD airfare voucher

• Generate 400-499 cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for one 
person, PLUS $1,000 USD airfare voucher

• Generate 500-599 cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for two people
• Generate 600-699 cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for two 

people, PLUS $500 USD airfare voucher
• Generate 700-849 cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for two 

people, PLUS $1,000 USD airfare voucher
• Generate 850+ cycles and accumulate 125 Travel Points: Full trip for two people, 

PLUS $2,000 USD airfare voucher

• Maintain your highest achieved† Director-level rank for two months**** and accumulate 
a minimum of 100 Travel Points: Full trip for one person, PLUS $500 USD airfare voucher

• Advance to the rank of qualified Ruby Director for any one month and accumulate a 
minimum of 100 Travel Points: Full trip for two people, PLUS $500 USD airfare voucher 

• Advance in rank to the next level from your highest achieved† Director-level rank 
for any one month and accumulate a minimum of 100 Travel Points: Full trip for two 
people, PLUS $500 USD airfare voucher

• Maintain your highest achieved† Director-level rank for five months and accumulate a 
minimum of 100 Travel Points: Full trip for two people, PLUS $1,000 USD airfare voucher

Accumulate Travel Points throughout the promotion and earn one of the following:

JAPAN SALES INCENTIVE TRIP 2021: DUBAI

1 Earners of a full trip for one person will be paired with another earner of a full trip for one person. Double occupancy earners will be given the opportunity to choose the person 
with whom they wish to room. Efforts will be made to accommodate Distributors who request to be paired together, but this is not guaranteed. 
2 Trip earners will be responsible for booking their own roundtrip flights.Reimbursement of the value of the earned airfare voucher, up to but not exceeding the amount of their 
purchased airfare receipt, will be issued to Distributors 30 days after the close of the trip, after they have uploaded their receipt(s) to the “Uploads” section of Joffice™. 
3 If you earn a full trip for two, you cannot bring another Distributor if he/she is not the coapplicant of the active account.
* This promotion is only available to Distributors in Japan. Distributors must be active and in good standing with the company to participate in the promotion. All tickets are 
nontransferable and nonrefundable. All rooms based on double occupancy. Trip earners are responsible for making sure they have a current passport with an expiration date that 
is at least six months after trip end date, and if necessary, a visa to enter the country or countries. The earner of one of the top prizes can opt for a lower prize if desired.

**Must have minimum of stated Travel Points.

***Cycles are calculated on the first day of the month for the preceding month.

****Your highest achieved† Director-level rank doesn’t have to be consecutive.

†Your highest achieved rank is defined as your highest rank earned.
©2020 Jeunesse Global Holdings, LLC. All Rights Reserved.

SEPTEMBER 1, 2020 - JANUARY 31, 2021
QUALIFICATION PERIOD


